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Abstract (en)
In the so-called cyanidation-in-mill technique, the ores, ore concentrates and gangue material, which are to be leached, from previous incomplete
leachings are treated with a cyanide-containing leaching solution already in the mill, gold and silver being leached out at least partially. As compared
with the previously known cyanidation-in-mill technique in the presence of hydrogen peroxide, the gold yield can be substantially increased if the
leaching is carried out in the presence of a peroxoborate compound. The peroxoborate can be present in a solid and/or dissolved form. Preferably 10
to 60 equivalents of peroxoborate are used per tonne of the material to be leached.

Abstract (de)
Bei der sogenannten Cyanidation-in-mill-Technik werden die zu laugenden Erze, Erzkonzentrate und Bergematerial aus früheren unvollständigen
Laugungen bereits in der Mühle mit einer cyanidhaltigen Laugungslösung behandelt, wobei Gold und Silber zumindest teilweise gelaugt werden.
Gegenüber der vorbekannten Cyanidation-in-mill-Technik in Gegenwart von Wasserstoffperoxid läßt sich die Goldausbeute wesentlich erhöhen,
wenn die Laugung in Gegenwart einer Peroxoboratverbindung durchgeführt wird. Das Peroxoborat kann in fester und/oder gelöster Form anwesend
sein. Pro t des zu laugenden Materials werden vorzugsweise 10 bis 60 Äquivalente Peroxoborat eingesetzt.
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